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Søknaden ble diskutert på siste administrative møte i uke 22. En er kjent med at det er partier med sensitiv grunn i
området for sannsynlig trasé for vann og avløpsledninger, hvis den legges på andre siden av Hubakkveien og ned mot
bekkeleiet. Før rammetillatelsen behandles ønskes det derfor et kart som viser ledningstrasé, og en nærmere
beskrivelse av anlegget, og eventuelle tiltak, hvis den legges gjennom dette sensitive området. 
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